

Protokoll för Norrlandscupmöte No.5

Datum och Tid: 2025-01-13 kl 19.00

Plats: Teams

Närvarande: Ceilia Forsberg (SMS), Philip Ullberg (VMF), John Rönnbäck (PMS), Mattias Fredriksson (LMS), Jennie Olert (SHRA), Mikael Rossander (VKRC), Fredrik Jönsson (LMK), Tobias Bronder (Bodö), Erik Wetter (UAK), Trevor Clegg (UAK) .

Frånvarande: Erik Berg (JMK), Simon Emmoth (LMS)

§1 Mötets öppnande

Mattias Fredriksson öppnade mötet och hälsade alla välkomna

§2 Val av ordförande för mötet

Mattias Fredriksson valdes till mötets ordförande

§3 Val av sekreterare för mötet

Mikael Rossander valdes till mötets sekreterare

§4 Val av justerare och rösträknare för mötet

John Rönnbäck valdes att justera protokollet

§5 Godkännande av dagordning

Mötet godkände dagordningen

§6 Föregående mötesprotokoll

Vid förra mötet beslutades det att alla klubbarna ska ta ett beslut enligt de här frågeställningarna:

1. Ska en tävlingshelg strykas?
2. Ska två tävlingshelger strykas?
3. Vilken tävlingshelg ska strykas i första hand?
4. Vilken tävlingshelg ska strykas i andra hand?

Redovisning av omröstning:

VKRC

1: Ja

2: Ja

3: SHRA

SMS

1: Ja

2: Nej

3: SHRA

LMS

1: Ja

2: Ja

3: SHRA

LMK

1: Ja

2: Nej

3: SHRA

SHRA

1: Ja

2: Ja

3: SHRA

PMS

1: Ja

2: Nej

3: SHRA

JMK

1: Ja

2: Nej

3: SMS

UAK

1: Ja

2: Nej

3: Oklart

VMF

1: Ja

2: Nej

3: SHRA

Bodö

1: Ja

2: Nej

3: VKRC

Beslut: 1 tävlingshelg ska strykas.

Beslut på fråga 3: SHRA

§7 NC -tävlingskalender 2025

Då SHRA:s anläggning används för Drag Racing planerat datum och att det inte fanns möjlighet till byte av helg avstår SHRA att arrangera tävling 2025. Detta meddelades via mail till alla NC-delegater innan mötet 2025-01-13.

JMK meddelar via mail innan mötet 2025-01-13 att de inte har möjlighet att arrangera tävling 2025, detta pga resursbrist.

VKRC justerar datum för tävling från 24/5 till 25/5.

Tävlingskalendern uppdaterades efter omröstning och info enligt ovan.

VKRC 25/5 - #1

SMS 6-7/6 - #2-3

LMS 28-29/6 - #4-5

LMK 19-20/7 - #6-7

~~SHRA 26-27/7 - #8-9 (SM v.31)~~ Utgår

PMS 16-17/8 - #8-9

~~JMK 30/8 - Final~~ Utgår

Mötet godkänner kalendern med reservation för SMS:s datum om de eventuellt har möjlighet att arrangera final med bankett.

Då det enligt den tidigare preliminära tävlingskalendern var tänkt att JMK skulle arrangera finaltävling med bankett diskuterades några olika förslag.

SMS har pratat om möjligheten att eventuellt arrangera final med bankett. De har möte 19/1 och återkommer med svar via mail till alla NC-delegater så fort som möjligt.

PMS har möte 20/1 och diskuterar detta.

UAK diskuterar möjligheterna i klubben.

Mikael Rossander ger förslag på att Bodö kanske kunde arrangera och driva arbetet kring kvällen med att ordna lokal, prisutdelning, mat och dryck mm. Dvs att Bodö arrangerar banketten oavsett vilken klubb som arrangerar finaltävlingen. Tobias diskuterar detta i klubben och återkommer så fort som möjligt.

§8 Övriga frågor

Erik Wetter betonar att motioner till NC i första hand ska behandla hur cupen bedrivs och inte hur tävlingarna ska genomföras. Våra tävlingar genomförs under SBF:s regelverk.

Mattias Fredriksson betonar vikten av att vara väl förberedd till årsmötet. Vilka punkter ska behandlas? Viktigt att komma ihåg är att fastställa årsavgiften till NC.

Mikael Rossander tipsar om att Google forms är bra att använda när vi röstar om motioner mm. i klubbarna.

John Rönnbäck meddelar att han testat Insta 360-kamera med bra resultat. Detta inför de nya reglerna om fast monterad kamera för att bedöma starterna. SBF har även slopat kravet på tidssynkning, vilket bör underlätta för oss.

§9 Nästa möte

JMK är sammankallande 2025 och ska kalla till årsmöte så fort som möjligt. Tillsammans med kallelsen ska även samtliga motioner bifogas.

§10 Mötets avslutande

Mattias tackade alla och avslutade mötet.

Sekreterare: Mikael Rossander

Justerare: John Rönnbäck